
 

 

                                                 Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  05. 02. 2024 

Číslo:  05095/2024/OF-05218 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

 tajomník komisie 

 email: martin.sokol@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 158 

   

 

ZÁPISNICA 

 

z 9. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 1. februára 2024 (štvrtok ) o 09:00 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a. Kúpa pozemku v katastrálnom území Šaca v Košiciach do vlastníctva Košického 

samosprávneho kraja  

b. Čerpanie finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti SR pre Nemocnicu s 

poliklinikou Trebišov, a.s.  

c. Zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve Košického samosprávneho 

kraja v katastrálnom území Ďurkov v prospech obce Ďurkov a VVS, a.s.  

d. Podnájom nebytového priestoru pre účely skladu, depozitára a archívu Múzea a 

Kultúrneho centra južného Zemplína v Trebišove  

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 o podpore 

audiovizuálneho priemyslu  

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 o 

poskytovaní dotácií  

5. Spolufinancovanie projektu predkladaného v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie NFP zameranej na Regionálne analýzy a partnerstvá pre mladých, vyhlásenej 

Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky (kód: PSK–

MPSVR022-2023-DV-ESF+)  



 

 

6. Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2023/001 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu: 

„Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi“  

7. Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava  

8. Schválenie spolufinancovania projektu „Accelerating the deployment of green hydrogen 

mobility in EU regions“  

9. Schválenie spolufinancovania projektu „Pathways to Climate-Smart Governance“  

10. Návrh Koncepcie rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 

– 2026  

11. Návrhy, podnety a požiadavky  

12. Rôzne  

13. Záver  

 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Podpredseda komisie Ing. Kokarda -  privítal prítomných členov komisie a 

zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 17 členov komisie, 

čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 9. rokovaní komisie ospravedlnili: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová, Ing. Jana 

Končeková, Michal Domik, Mgr. Adrianna Gergely Papp, Ing. Ladislav Takáč, PhD., 

LL.M.MPA. 

Podpredseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

Podpredseda komisie Ing. Kokarda navrhol doplniť dva body programu rokovania ako body č. 

11 a 12 s názvom:  

- Zvýšenie základného imania obchodnej spoločnosti Sociálny podnik Košického 

samosprávneho kraja, s.r.o., r.s.p. a zmena Uznesenia z 23. zasadnutia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja č. 511/2021 zo dňa 19. 02. 2021 s názvom: Poskytnutie 

bezúročnej návratnej finančnej výpomoci vo výške 130 000 eur Sociálnemu podniku 

Košického samosprávneho kraja, s. r. o., r. s. p. 

- Zmena Uznesenia z 15. zasadnutia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 

320/2019 zo dňa 09. 12. 2019 s názvom: Založenie Sociálneho podniku Košického 

samosprávneho kraja 

Ďalšie body programu sa následne prečíslujú. 

 

Záver: Podpredseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov 

komisie o hlasovanie o doplnených bodoch programu rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  17 

Za: 17                 Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Uznesenie č. 1/2024 
Komisia schvaľuje program 9. rokovania komisie vrátane doplnených bodov. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:17   



 

 

Za: 17                         Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Na základe požiadavky na zmenu času zasadania komisie z jej posledného zasadnutia, 

podpredseda Ing. Kokarda navrhol hlasovanie o zmene času rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 3 – zasadnutie komisie budú v čase o 9:00 hod. 

Prítomní:18  

Za: 12                         Proti: 2                                    Zdržal sa: 4  

Návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie č. 4 – zasadnutie komisie budú v čase o 13:30 hod. 

Prítomní:18  

Za: 4                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 14 

Návrh nebol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

 Majetkové veci:  

a) Kúpa pozemku v katastrálnom území Šaca v Košiciach do vlastníctva Košického 

samosprávneho kraja  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 18 

Za: 17                                        Proti: 0                               Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

 

b) Čerpanie finančných prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti SR pre Nemocnicu 

s poliklinikou Trebišov, a.s.  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Oklamčák, p. Rečka a p. Duč. Na ich otázky odpovedala p. 

Palková. Z diskusie vznikla požiadavka v rámci predmetnej rekonštrukcie na doplnenie 

sociálnych zariadení aj pre verejnosť.   

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 



 

 

Uznesenie č. 3/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:18 

Za: 18                                    Proti:  0                                    Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

c) Zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve Košického 

samosprávneho kraja v katastrálnom území Ďurkov v prospech obce Ďurkov a VVS, a.s.  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením odboru správy 

majetku  

 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Polaček, p. Kallová, p. Rečka, p. Sačko, p. Lesňák a p. Duč. 

Poslanec Polaček predniesol pozmeňujúci návrh na uznesenie: 

Finančná komisia odporúča prerokovať a schváliť na krajskom Zastupiteľstve alternatívu 

zriadenia vecného bremena na pozemku vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja 

v katastrálnom území Ďurkov v prospech obce Ďurkov a Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, a.s. s pozmeňovacím návrhom za jednorazovú odplatu vo výške 1 euro. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa pozmeňovacieho 

návrhu poslanca Polačeka.    

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 17 

Za: 15                                       Proti: 0                                  Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

Predsedajúci skonštatoval, že pozmeňujúci návrh poslanca Polačeka bol schválený a z tohto 

dôvodu sa o pôvodnom návrhu o uznesení už nehlasovalo.   

 

 

d) Podnájom nebytového priestoru pre účely skladu, depozitára a archívu Múzea a 

Kultúrneho centra južného Zemplína v Trebišove  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Alexandra Čelková Ferencechová, referent kultúry 

 

 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 5/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 



 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 16 

Za: 16                                      Proti: 0                                  Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 5/2023 o 

podpore audiovizuálneho priemyslu  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Alexandra Čelková Ferencechová, referent kultúry 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 16 

Za: 15                                   Proti: 0                                      Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 10/2020 o 

poskytovaní dotácií  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Polaček, p. Rečka a p. Kokarda. Na otázky odpovedali p. 

Sokol a p. Hudák. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 7/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 16 

Za: 16                                     Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Spolufinancovanie projektu predkladaného v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o 

poskytnutie NFP zameranej na Regionálne analýzy a partnerstvá pre mladých, vyhlásenej 



 

 

Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky (kód: PSK–

MPSVR022-2023-DV-ESF+)  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Mgr. Andrea Gajdošová, MBA poverená riadením odboru 

školstva  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili p. Rečka, p. Ruttkay, p. Kokarda a p. Duč. Na otázky 

odpovedala p. Gajdošová. 

  

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o materiáli. 

 

Uznesenie č. 8/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 14 

Za: 10                                 Proti: 0                                 Zdržal sa: 4 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci Výzvy č. 2023/001 „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ za účelom realizácie projektu: 

„Výstavba telocvične v Spišskej Novej Vsi“  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Mgr. Marián Horenský, PhD. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Rečka a p. Javorský. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 14  

Za: 14                                      Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 

Spolufinancovanie výstavby ihriska s umelým povrchom v meste Rožňava  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Mgr. Marián Horenský, PhD. 

 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 



 

 

 

Uznesenie č. 10/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 13 

Prítomní: 14 

Za: 14                                  Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

  

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Schválenie spolufinancovania projektu „Accelerating the deployment of green hydrogen 

mobility in EU regions“  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Katarína Sasaráková, projektový manažér 

 

 

Diskusia:  Do diskusie za zapojili p. Rečka, p. Mihalik, p. Kokarda, p. Javorský, p. Matoušek 

ohľadom zmysluplnosti daného projektu a možnosti jeho ďalšieho využitia pre Úrad KSK. Na 

otázky im odpovedali p. Bilčak a p. Kováčová – daný projekt je súčasťou rozvoja vodíkovej 

stratégie KSK.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

 

Uznesenie č. 11/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

 

Hlasovanie č. 14 

Prítomní: 13 

Za: 11                                 Proti: 1                                     Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Schválenie spolufinancovania projektu „Pathways to Climate-Smart Governance“  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala RNDr. Katarína Sasaráková, projektový manažér 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 



 

 

Hlasovanie č. 15 

Prítomní: 13 

Za:  12                                   Proti: 0                                    Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Návrh Koncepcie rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 

2024 – 2026  

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Agáta Šafráneková, referent pre analýzy a financovanie  

 

Diskusia:  K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 16 

Prítomní: 13 

Za: 13                                Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Zvýšenie základného imania obchodnej spoločnosti Sociálny podnik Košického 

samosprávneho kraja, s.r.o., r.s.p. a zmena Uznesenia z 23. zasadnutia Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja č. 511/2021 zo dňa 19. 02. 2021 s názvom: Poskytnutie 

bezúročnej návratnej finančnej výpomoci vo výške 130 000 eur Sociálnemu podniku 

Košického samosprávneho kraja, s. r. o., r. s. p. 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií a Ing. 

Marek Čigaš, konateľ SP KSK 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojili p. Duč, p. Rečka, p. Matoušek. Na otázky odpovedali p. Sokol, 

p. Bilčak a p. Čigaš.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 14/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 17 

Prítomní: 13  

Za: 13                                   Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 



 

 

K bodu č. 12 

Zmena Uznesenia z 15. zasadnutia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 

320/2019 zo dňa 09. 12. 2019 s názvom: Založenie Sociálneho podniku Košického 

samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol, poverený riadením odboru financií a Ing. 

Marek Čigaš, konateľ SP KSK 

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 15/2024 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 18 

Prítomní: 13 

Za: 13                                     Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 13 

V priebehu rokovania došlo k poklesu počtu prítomných z 18 na 13 a bola ohrozená 

uznášaniaschopnosť. Na najbližšom zasadnutí komisie bude potrebné vyhodnotiť účasť členov 

finančnej komisie. 

 

K bodu č. 14 

Rôzne 

 

K bodu č. 15 

Záver                                       

                                            

Podpredseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                                    Ing. Ján Kokarda 

    tajomník komisie                        podpredseda komisie 

 


